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Ha ENE]
Hierbij de wettelijke leden van het BAO.

wetten.nl - Regeling - Instellingsbesluit Bestuurlijk afstemmingsoverleg infectieziektebestrijding - BWBR0017587

(overheid.nl)

SWZ zit niet bij de kernleden
,
maar we hebben idd de afspraak gemaakt dat SZW uitgenodigd wordt bij het BAO

als er aspecten aan de orde zijn die de veiligheid op het werk raken en die relevant zijn voor

arbeidsomstandigheden en van belang zijn voor de uitoefening van de werkzaamheden van bedrijfsartsen en

arbodiensten

Het advies over neusverkouden kindjes zou je hierop van toepassing kunnen verklaren.

We zullen jullie het advies dus sturen en verzoeken om een reactie.

Groet, IKE

van: IIESESIIN.IEE@ minszw.ni>
Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 15:09

Aan: IEEDNN.SEEETNN© minvws.n!>; INEEEEECNIN)EEE0 minvws.ni>
Onderwerp: RE: OMT advies t.a.v. handreiking neusverkouden kinderen

Hoi dames,

Mag ik vragen wie de leden van het kernBAQ zijn? Dit tegen de achtergrond van mijn opmerking in het BAO dat SZW en VWS

ihkv infectieziektenbestrijding al jaren geleden afspraken hebben gemaakt dat SZW aanschuift in BAO vanuit betrokkenheid en

verantwoordelijkheid voor de arbo-aspecten van infectieziektenbestrijding. In de Arbowet zijn nl bepalingen en

verantwoordelijkheden opgenomen voor het risico van werken met biologische agentia (w.o. virussen als corona). En zo wordt

het AMT (arbomanagement-team) en de deelname van bedrijfsarts in OMT vanuit SZW mede gefinancierd.

Kortom: anders dan de andere departementen die in de loop der tijd zijn aangeschoven, zat ik vanuit G&V/W al van in het begin
in het BAO vanuit de hiervoor genoemde optiek en afspraken.

Daarnaast las ik dat er een inf@ctbericht uitgaat. Dat is volgens mij expliciet gericht op informatievoorziening ogv

arbeidsomstandigheden en gericht op bedrijfsartsen en arbodiensten. Ik ben dus graag aangehaakt hierop vanuit voornoemde

verantwoordelijkheid.

Veel dank alvast!

Groet




